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országgyűlési képviselő
Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Miért csökkentették 1 milliárd forinttal az erdei iskolák és az erdei óvodák infrastrukturáli s
fejlesztésére szánt támogatást? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Napjainkra egyre nagyobb szerepet kap a hazai óvodai és közoktatási rendszerben a környezeti nevelé s
módszertana. A gyermekek életkorának megfelelően kidolgozott környezeti nevelési programok alapvet ően
járulnak hozzá ahhoz, hogy a felnövekvő generációk környezettudatos, fenntartható életmódot folytassanak .

Az ma már mindenki számára világos, hogy a fent említett környezeti nevelés az óvodai foglalkozásokon ,
vagy az iskolapadban ülve nem sajátítható el megfelel ő módon. A környezeti értékek megismeréséhez, a
környezeti nevelés kiteljesítéséhez elengedhetetlenül szükség van a természeti környezet megismeréséhez, a
környezetben szerzett közvetlen tapasztalatokra is . Ehhez pedig szükség van egy jól működő , korszerűen
felszerelt erdei iskola és erdei óvoda hálózatra .

Az előző szociáldemokrata kormányok — mindezekre figyelemmel — kiemelt jelent őségét látták az erde i
iskola és erdei óvoda hálózat fejlesztésének. Sokat tettek a zöld óvoda és zöld iskola programo k
támogatásáért is .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

1. Hogyan tervezi a Kormány a jöv őben támogatni az erdei iskolákat és az erdei óvodákat ?
2. Milyen támogatást biztosít a kormány a Zöld óvoda, Ökoiskola program továbbvitelére ?
3. Miért csökkentették 1 milliárd forinttal az erdei iskolák és az erdei óvodák infrastrukturális

fejlesztésére szánt támogatást a KEOP-ban ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . január 11 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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